
Рада профілактики правопорушень

22 листопада відбулося засідання Ради профілактики  правопорушень. Комісія у складі
адміністрації Політехнічного технікуму та студентського  самоврядування розглянула
стан успішності студентів, які мають незадовільні  оцінки з атестації та пропуски занять
без поважних причин. Заслухавши  студентів, комісія запропонувала графіки ліквідації
заборгованостей та надала  рекомендації батькам і студентам щодо подальшого
навчання.
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